
- best på fellesskap og resultater    

Stavanger Sandnes Skøyteklubb

• Topp 1 skøyteby i Norge

• Internasjonalt renommé

• Vår Energi Arena Sørmarka

• OL-gull!

Foredragsholdernotater
Presentasjonsnotater
Skal bli #1 skøyteby i Norge. Konkurrerer med Hamar. INLINE – den diskusjonen får tas senereVår Energi SA  Marit og Peder = produkter -> Historisk OL-GULL  Fremtid



- best på fellesskap og resultater    

Vekst i klubben
• Medlemsvekst

• Grupper i alle aldre

• TEAM SØRMARKA

• Tilflytting - bærekraft

• Wang Toppidrett

• Universitetet i Stavanger 
og BI

Foredragsholdernotater
Presentasjonsnotater
Opplevd stor medlemsvekstVerdiskapning: TEAM SØRMARKA + WANG. Tilflytting til SVG + kombinere med studier. Miljøperspektiv: mindre avtrykk



- best på fellesskap og resultater    

Sprengt kapasitet i Vår Energi Arena Sørmarka

• Kamp om treningstider

• Utfordring for de små

• Videre utvikling

• Kortbane

Foredragsholdernotater
Presentasjonsnotater
Utfordring i gruppene på nivå over Skøyteskolen. Ikke tid i bingen, og hurtigløpsbanen er for lang til å lære å gå sving. Flere ønsker fortsatt å leke, men det er vanskelig på hurtigløpsbanen.Vi drømmer om kortbane-satsing. Det er per nå langt unna. Kortbane-suksess i Oslo.



- best på fellesskap og resultater    

Internasjonal topp-arena
• #1 løpsarrangør; NM, NC, lokale løp, WC

• Idrettsturisme 

• Verdiskapning for byen

• 5500 dugnadstimer

• 3500-4000 tilskuere

• Indirekte økonomi

• Internasjonal interesse

Foredragsholdernotater
Presentasjonsnotater
3500-4000 tilskuere i byen for WC5500 dugnadstimer ifm WC 2021Indirekte økonomi: masse folk reiser hit og legger igjen penger.



- best på fellesskap og resultater    

V-cup i Stavanger 11.-13. nov 2022
• Hvordan gjøre til suksess?

• Samordne et «vinterfestival-
arrangement»?

• Lage sterke markeringer i 
regionen/eierkommunene 
om arrangementet?

• Lage v-cup hotellpakke for 
besøkende?



- best på fellesskap og resultater    

Veien videre
• Verdiskapning skjer i anleggene!

• Bedre kapasitet

• Fordeling kunstløp, 

• hurtigløp, hockey, kortbane

• Sommeris?

• Inline-bane på Tasta

• Forutsigbar støtte til større arrangementer

Foredragsholdernotater
Presentasjonsnotater
Ingen tvil om at vi har hatt suksess, og hallen har vært nøkkel til dette.Nå må vi tenke nytt for å fortsette utviklingen. Spesielt kritisk for de eldste ungene som vi trenger skal fortsette.Sommeris – for bedre turisme. Vil være attraktivt for internasjonale løpere å komme hit, og vi vil forminske avtrykk ved å slippe å reise til utlandet.Inline-bane vedtatt, ja, men når?




